

Verslag 25 maart 2024 bestuursvergadering

Aanwezig: Paul de Roos (Voorzitter), Marc Nagelhout, Arnaud Paagman, Alexandra Groote, Sabrina Goossens, Jotika Verdel (verslag)

Afwezig:

1. Opening

- De voorzitter opent de vergadering.

2. Verslag 4 maart 2024

- Verslag wordt na enkele opmerkingen aangepast en vastgesteld.

3. Actielijst 15 februari 2024

- Actielijst behandeld. Deze bleek niet goed bijgewerkt te zijn. Alles doorgenomen, en afgehandeld wat al gedaan was.
- Paul gaat binnenkort op vakantie. Hij zal een overdracht doen van de wijklokaal-agenda en van de sleutels.

4. Binnengekomen mail

- Reactie knelpuntenkaart Westflank: de vraag is of wij daar als wijk ook een reactie op moeten geven. Vinkhuizen heeft dat wel gedaan. Afsproken om de volgende vergadering nog af te wachten. Op dit moment is er nog geen noodzaak om te reageren. Knelpunten zijn bekend.
Ook is er de vraag of er toch niet weer een verkeerscommissie moet zijn. Arnaud gaat een oproep doen op de vrijwilligersapp.
- Overlast jongeren: Er is weer een mail binnengekomen van het Wij-team. Aangegeven dat we wel een gesprek willen met de stagaire, die een onderzoek doet naar overlast van jongeren, en waar jongeren behoefte aan hebben. Aan de wijkvisie zal gevraagd worden of ze ook bij dat gesprek willen zijn. In het laatste overleg met hen is er kort over gesproken om dit onderwerp breder op te pakken, eventueel met Wij-team erbij.

5. Externe overleggen

- Nabuuroverleg
Volgend overleg 18 april.
- Verkeer:
Reeds besproken onder punt 4.
- Wijkvisie: Zij willen graag nog een reactie op hun jaarplan. Bestuur wil geen formele goedkeuring geven, maar liever in gesprek gaan met de wijkvisie over de door hen genoemde punten. Vraag is wat we voor elkaar en met elkaar kunnen doen. Alexandra gaat contact opnemen met wijkvisie.
Ook is met de wijkvisie gesproken over de mogelijkheid om hun buitendag te combineren met het jubileumfeest. Wijkvisie wil dit nog vóór de zomer doen, bv 22 juni.

6. 20-jarig bestaan

Aan de gemeente was gevraagd om extra geld voor het jubileumfeest en Reitdieppop. Gemeente wil weten wat onze top-3 is, en waar we het geld aan uit willen geven. Er was een conceptmail naar de gemeente opgesteld. De reacties van het bestuur zijn besproken en besloten is om die mail te versturen.

Reitdieppop zal ook op de hoogte gebracht worden van het besluit op de gevraagde

subsidie.

Wat betreft de organisatie van het jubileumfeest: deze week is er weer een overleg. Wijkvisie is daarbij uitgenodigd.

7. **ALV**

De concept-agenda voor de aanstaande ALV en een aantal stukken daarbij zijn doorgenomen. Hieraan zijn nog een aantal aanpassingen gedaan.

Bij het HHR een opmerking maken dat we op dit moment geen roulatieschema hebben.

De contributie komt van de leden wordt gedeeltelijk gebruikt voor het spaartegoed, en gedeeltelijk voor activiteiten.

Besloten wordt om wel een 2^e ALV te houden op 11 april, indien er op 3 april niet voldoende stemgerechtigden aanwezig zijn.

Op de uitnodiging voor de ALV aangeven dat er mensen gezocht worden voor de kascommissie van volgend jaar.

8. **Stand van zaken commissies**

- Website: Er zijn nog een paar wijzigingen gedaan op de website.
- Rietpraat gaat binnenkort weer verstuurd worden. 10 april is de deadline voor aanleveren input.
- Financiën: Kascommissie is geweest. Zij hadden nog een paar opmerkingen, die zijn aangebracht in de concept-begroting.
- Na veel discussie wordt de concept-begroting nog enigszins aangepast. Het is belangrijk dat de bedragen genoemd bij “werkelijk 2023” overeenkomen met de verantwoording van 2023. Verder gaat het bestuur akkoord met de financiële rapportage.
- Het bespreken van de financiële rapportage is niet voor iedereen goed te volgen. Ervaring leert dat er veel tijd gaat zitten in het bespreken ervan. Afgesproken om een volgende keer dat er een (tussentijdse) concept-begroting, of financiële rapportage op de agenda staat, dit vooraf in een kleiner comité te bespreken.

9. **Termijnen bestuursleden**

Agendapunt is vorige keer al besproken.

10. **Rondvraag**

20 april is er een kledingruilbeurs in het wijklokaal. Sabrina zal openen en sluiten.

Zij heeft geen eigen sleutel, maar kan een sleutel van de vakantiegangers gebruiken. De sleutelprocedure zal vooraf uitgelegd worden.

Raambekleding. Ingeschat wordt dat de kosten ongeveer 700 euro zullen zijn. Paul en Sabrina gaan samen nog de kleur bepalen.

11. **Sluiting**

De voorzitter sluit de vergadering.